

Administrative Notices

Issued under the authority of the
Under-Secretary of State for External Affairs



Avis administratifs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État
aux Affaires extérieures

Number 4 January 22, 1990 Numéro 4 le 22 janvier 1990

ADMINISTRATIVE INFORMATION

Vatican - Telephone Numbers

Please note that contrary to what was announced in our issue no. 52 of December 27, the telephone number of the Embassy to the Holy See has remained unchanged at 654-7316. It is the official residence number that was changed to 700-8250.

Caracas - Telephone Number

The official residence telephone number in Caracas has been changed to 73-10-001 effective January 13.

Rio de Janeiro - New address

Please note that the new address for the Honorary Consul in Rio de Janeiro is as follows:

Canadian Consulate
Rua Dom Gerardo, 46-11 Andar
Centro
20090 Rio de Janeiro-RJ-Brazil
Tel: (55) (21) 233-9286.

Arrival of Mr. Marchand - Signature

As of January 15, all correspondence addressed to the Under-Secretary should be routed in the usual manner. Please note that the Under-Secretary's signature block should be "de Montigny Marchand".

Diplomatic Appointments

On January 5, 1990, the Right Honourable Joe Clark, Secretary of State for External Affairs, announced the following diplomatic appointments:

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFS

Vatican - Numéros de téléphone

Veillez noter que contrairement à ce qui a été annoncé dans notre numéro 52 du 27 décembre, le numéro de téléphone de l'ambassade auprès du Saint-Siège est demeuré inchangé (654-7316). C'est le numéro de la résidence officielle qui est devenu le 700-8250.

Caracas - Numéro de téléphone

Le numéro de téléphone de la résidence officielle à Caracas est devenu le 73-10-001 depuis le 13 janvier.

Rio de Janeiro - Nouvelle adresse

Veillez noter que la nouvelle adresse du consul honoraire à Rio de Janeiro est la suivante:

Consulat du Canada
Rua Dom Gerardo, 46-11 Andar
Centro
20090 Rio de Janeiro-RJ-Brésil
Tél: (55) (21) 233-9286.

Entrée en fonction de M. Marchand - Signature

À partir du 15 janvier, toute correspondance adressée au Sous-secrétaire devra être acheminée de la manière habituelle. Veillez prendre note que la signature du Sous-secrétaire est "de Montigny Marchand".

Nominations Diplomatiques

Le 5 janvier 1990, le secrétaire d'État aux Affaires extérieures, le très honorable Joe Clark, a annoncé les nominations diplomatiques suivantes: